
Haanja Kooli hoolekogu protokoll nr 1-5/5 

Google meet keskkonnas 

03.04.2023 

Algus 17:00 

Lõpp 19:00 

 

Osalejad: Jane Koemets, Tiina Kivimeister, Anne Heier, Tiia Perli, Kaarel Simson (koosoleku 

kokkukutsuja), Saskia Sadrak-Tammes, Leelo Viidu 

Juhatas: Kaarel Simson 

Protokollis: Jane Koemets 

Päevakord: 

1. Ettepanekud ja arutelu huvitegevuse korra muutmiseks (Tiina Kivimeister) 

2. Haridusvõrgu ümberkorraldamise eelnõu (Kaarel Simson) 

3. Hoolekogu aastaplaan (Kaarel Simson) 

4. Jooksvad küsimused ja teemad  

 

Kokkuvõte koosolekust: 

1. Huvihariduse toetuse teemas tehti ettekanne ja anti ülevaade Tiina Kivimeistri poolt. 

Sõna said lapsevanemad, kes andsid ka oma nägemuse, kuidas hetkel elu on. 11.04.2023 

kell 9 kuni 11 toimub selleteemaline ümarlaud. Võimalusel osaleb ka keegi hoolekogust. 

Tiina Kivimeister annab asukohast e-maili teel aegsasti teada. 

2. Haridusvõrgu ümberkorraldamise eelnõu koostamise tähtaeg on nihutatud 1. aprilliks 

2024 ning eelnõu muutmiseks algavad arutelud kogukondade ja huvitatud osapooltega, et 

kõik saaksid kaasatud. Kaarel on rääkinud vallavanemaga ning on kokkulepe, et ka kõigi 

koolide hoolekogusid kaasatakse.  

3. Hoolekogu aastaplaan kanti ette. Haanja Kooli direktori sõnum on, et paljud kuupäevad 

on liiga optimistlikud ning vajaksid muutmist. Kaarel tõi välja, et see on alles esimene 

mustand ning vajab kindlasti täiendust ja sisendit hoolekogu liikmetelt. Otsustati, et 

Kaarel laeb aastaplaani mustandi üles Drive keskkonda, kus kõik saaksid seda vajadusel 

muuta. Muudatuste tähtajaks seati 10.04.2023. 

4. Jooksvad küsimused ja teemad: 

a. Kas peaks korraldama heakorratalgud, kus saaksid ka lapsevanemad kaasa lüüa? 

Anne tõi välja mitmed olulised aspektid ja sellest tulenevalt hetkelt eraldi ürituse 

vajadust ei leitud olevat. 



b. Misso lasteaia esindaja oli mures, et majas pole olnud direktsiooni näha. Seoses 

tegevuse lõpetamisega lubasid koolidirektor koos Tiina Kivimeistri ja vajadusel 

ka õppejuhiga suhelda Misso töötajate ja lapsevanematega personaalselt, et kõigi 

soovid ja ootused saaksid vastukaja. 

c. Koolidirektor avaldas muret, et direktori ja õppejuhi palgatase on tasemel, mis ei 

ole ametikohustusi arvesse võttes asjakohane. Alates septembrist 2022 vähendati 

direktori palka 20% lubadusega tõsta see alates jaanuarist 2023 tagasi samale 

tasemele. Õppejuhi palgataset on korrigeeritud seoses eelarve puudujääkidega ja 

on olnud juba algusest peale üsna madal.  

Otsustati ühehäälselt teha vallavalitsusele ettepanek tõsta Haanja Kooli direktori 

palka lubatud 20% võrra ning sellele lisaks veel 20% tasemele 2400€ kuus 

brutokuutasuna ning võimaldada Haanja Koolile eelarvelisi vahendeid tõsta 

õppejuhi brutokuutasu tasemele 2000€. 

 

 

 

 

Kaarel Simson     Jane Koemets 

Hoolekogu esimees    protokollija 

/digiallkirjastatud/    /digiallkirjastatud/ 


